
Beantwoording technische vragen GroenLinks 

Financiële afronding Nieuwe Dordtse Biesbosch 

Eerder is in antwoord op vragen van Merx (VVD) en Kruger (GL) overleg met Groen en Handicap 

toegezegd over het toegankelijk maken van het pad door Hania’s Polder voor gehandicapten. Naar 

aanleiding hiervan de volgende vragen: 

1. Wat heeft het overleg met Groen en Handicap opgeleverd? Welke plannen zijn er nu m.b.t. 
het pad? 
 
Met het benaderen van Stichting Groen en Handicap hebben zij aangegeven te willen 

wachten met het bezoeken en beoordelen van de locatie tot het vaccineren in Nederland 

verder gevorderd is. 

De afspraak voor het beoordelen van het invaliden pad in de Nieuwe Dordtse Biesbosch staat 

nog steeds op de agenda, het locatiebezoek wordt in juli gepland. De resultaten van het 

advies worden na de zomer met de raad gedeeld. 

 

2. Wat zijn de financiële consequenties hiervan en hoe worden die gedekt? Is dit verwerkt in de 
financiële afronding? 
 
De financiële consequenties zijn nog niet bekend. In de financiële afronding van het project 

Nieuwe Dordtse Biesbosch is daarom geen rekening gehouden met aanpassingen van het 

mindervalidenpad. 

Indien gemeenteraad hiervoor een budget wenst te reserveren zal dit leiden tot een tekort op 

het project NDB. 

Voorgesteld wordt om, zodra de maatregelen en de kosten bekend zijn, hiervoor separaat 

dekking te zoeken.  

De kosten kunnen bijvoorbeeld (deels) betaald worden vanuit een provinciale subsidie. 

 


